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Protokoll årsmöte Wäddö Båtklubb 2020-09-18 
Plats: Restaurang Ankaret, Älmsta 
Närvarande: 21 personer 
 
 
 

1. Föreningens ordförande Ingvar Söderman hälsade alla välkomna och 
förklarade årsmötet öppnat. 
 

2. Årsmötet fastställde röstlängden, varav 13 närvarande var röstberättigade. 
Bilaga 1. 

 
3. Årsmötets stadgeenliga utlysande och dagordning godkändes. 

 
4. Årsmötet fastställde dagordningen. 

 
5. Till årsmötets ordförande valdes Ingvar Söderman och till sekreterare  

Ulla Reutergårdh. 
 

6. Till rösträknare tillika protokolljusterare valdes Ewy Svanström och  
Tomas Ulfvin. 

 
7. Årsredovisningen med verksamhetsberättelsen föredrogs. Resultatet för 2019 

uppgår till 43.566,64 kr. Årsmötet godkände den ekonomiska rapporteringen. 
Bilaga 2. 
 

8. Revisionsberättelsen föredrogs av Göran Bengtsson. Bilaga 3.  
Revisorerna har godkänt Båtklubbens räkenskaper samt rekommenderar 
styrelsen ansvarsfrihet för år 2019.  
 

9. Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för 2019. 
 

10. Inga motioner hade inkommit till årsmötet. 
 

11. Årsmötet fastställde budget för 2020, Bilaga 4. Oförändrad medlemsavgift för 
2020. Båtklubbsmedlem 600 kr, stödmedlem 150 kr. 

 
12. Årsmötets val av Wäddö Båtklubbs styrelse: 

Omval på 1 år, Ingvar Söderman, ordförande 
Omval på 2 år, ledamöter: 
Peter Linusson, Tomas Ulfvin  
 
1 år kvar av mandattid, ledamöter: 
Ulla Reutergårdh 
Ewy Svanström 
Ola Lundqvist 
 
Nyval på 2 år 
Lennart Ferngren, ledamot 
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13. Till revisorer omvaldes Fredrik Asklöf och Göran Bengtsson samt 
Christer Svanström till revisorssuppleant. 
 

14. Valberedning. 
Styrelsen kommer tills vidare att fungera som valberedning. 
 

15. Övriga frågor 
Vinteruppställning av båtar/trailers.  
Diskuterades hur bättre ordning kan upprätthållas framför allt rörande 
uppställning av trailers, såväl använda av klubbens medlemmar som ett antal 
”dumpade” trailers/vaggor. Viss städning härnäst. 
Styrelsen överväger därefter att införa numrerade platser på området för att få 
bättre ordning på uppställningen. 
 
Nya vägbommen. 
Några medlemmar tog upp frågor beträffande nya bommen som 
besvarades/förklarades av Peter Linusson. Alla närvarande verkar acceptera 
att bommen är under inkörning en tid framåt. 
Det finns anledning att undersöka om även utfart skall vara telefonstyrt från 
registrerade mobiler. Peter Linusson kollar upp. 
 

16. Mötet avslutades med samkväm, kaffe och smörgåstårta. 
 

 
 
 
-------------------------------------------  ------------------------------------------- 
Ordförande Ingvar Söderman  Sekreterare Ulla Reutergårdh 
 
 
 
 
-------------------------------------------  ------------------------------------------- 
 
Justeras:     Justeras:  
Ewy Svanström   Tomas Ulfvin 
 
 
 


